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متن پرسش

با سلام خدمت استاد گرامی: می خواستم بدونم چرا شما آنقدر که به علامه ی بزرگوار یا آیت االله

جوادی اهمیت میدید به آیت االله مصباح توجه ندارید؟ آیا این یعنی ما با آثار آیت االله مصباح کار

نداشته باشیم و بیشتر آثار علامه و آیت االله جوادی رو بخونیم؟ برای مسایل سیاسی پیرو چه کسی

باشیم؟ آیت االله مصباح پیشوای خوبی هستند؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: هر دوی این بزرگواران نور چشمان بنده هستند. منتها چون کار من معلّمی

است و چون باید مباحث قرآنی را دستهبندی کنم و ارائه دهم، بیشتر با آثار آیتاالله جوادی سر و کار

دارم وگرنه بنده و چند نفر از رفقا به مدت یکسال هفتهای یکشب خدمت آیت االله مصباح در

خانهشان جهت مباحث کلام اسلامی میرسیدیم و بهجز خوبی و درایت و دلسوزی و تعمق علمی

چیزی از ایشان ندیدم و بصیرت ایشان را در امور سیاسی خوب میدانم. موفق باشید


